
zapisnica
z5。 verein6ho Zasadnutia obecn6ho zastupiteFstva obce Spania Dolina, konan6ho
dЙa ll.5.2015

Pritomni :

Starostka : Martina Wilhelmerov6
Poslanci : Andrej Luptdk, J6n Rfs, lvan Sedliadik, Ladislav Vajcik, Milan Viga5
Hostia : podl'a prezendnej listiny

Program:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Schvdlenie programu a ur6enie zapisovatel'a a overovatel'ov zdpisnice
3. Vol'ba ndvrhovej komisie
4. Schv6lenie spracovania Programu rozvoja obce Spania Dolina na roky 2015-2021
5. Vyhl6senie vol'by hlavn6ho kontrol6ra obce
6. R6zne
7. Diskusia
8. N5vrh uznesenia
9. ZAver

K bodu 1 /:
Starostka otvorila 5. verejn6 zasadnutie obecn6ho zastupitel'stva, privltala v5etkfch
pritomnyich.

K bodu 2/:
Starostka predniesla n6vrh programu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva.

Zazapisovatel'ku ur6ila Annu Slaukov0, za overovatel'ov z6pisnice pp. J6na Rfsa
a Ladislava Vajcika.

Hlasovanie:
Za: Andrej l-uptdk, J5n Rfs, lvan Sedliadik, Ladislav Vajcik, Milan Viga5
Proti :0 ZdrZal sa:0

K bodu 3/:
Do ndvrhovej komisie starostka navrhla za predsedu p. Milana Viga5a, za dlenov
pp. Andreja l-uptSka a lvana Sedliadika.

Hlasovanie :

Za : Andrej l-uptdk, J6n Rfs, lvan Sedliadik, Ladislav Vajcik, Milan Viga5
Proti :0 ZdrZal sa:0

K bodu 4/:
Starostka predniesla n6vrh na spracovanie spracovania Programu rozvoja obce Spania
Dolina na roky 2015-2021. Uvedenf dokument je potrebn6 spracovat', vzhl'adom na to, 2e je

to jedna z povinnych prlloh pri podSvani Ziadosti o ziskanie nen6vratnfch finandnych
prostriedkov.

p. Viga5 - vzhl'adom na to, Ze je pl6n potrebnf doporuduje schvdlit zadaniejeho spracovania.

p. Sedliadik - spftal sa kto bude spracov6vat'program a akAje cenov6 ponuka.

Starostka informovala ozadani spracovania pp. lluptdkovej a Cimermanovej, pretoZe

maj0 skrisenosti so spracovdvanim tak6hoto dokumentu a p. l-upt6kov6 sa podiel'ala na



spracovan[ aj predo5l6ho Programu. Dohodnutd odmena za spracovanie je 250 €. Nivrh
programu bude danf na pripomienkovanie ob6anom.

p. Viga5 st. - je potrebn6 program schv6lit, ale predtfm rozhodne predloZit' na pripomien-
kovanie obdanom.

p. Sedllia6ik - cena za spracovanie je dobr6.

Hlasovanie :

Za : Andrej [upt6k, J6n Rfs, lvan Sedliadik, Ladislav Vajclk, Milan Viga5
Proti:0

K bodu 5/:

Zdttal sa:0

Starostka informovala , Ze prostrednictvom e-mailu sa p. Stup6kov6 ospravedlnila za

ne0dast' na zasadnutl z pracovnfch d6vodov.

Starostka pre6ltala prihl6sku, obozndmila pritomnfch so 2iadost'ou, profesijnfm Zivotopisom.
ZAroveh upozornila, Ze p. Stupdkov5, ako uviedla je SZCO a preto mala spolu s prihl6Skou
predloZit' Ziadost' o s0hlas na vykon6vanie tejto dinnosti.

p. Viga5 - pri poslednej vol'be vznikol probl6m prdve nedoloZenlm Ziadosti o s0hlas a preto
by sa toto nemalo opomen0t'a urobit'tak0 ist0 chybu.

p. Sedliacik - treba si pozriet' zAkon, di toto plati aj pre Zivnost v Rakfsku alebo sa toto
vzt'ahuje len na 0zemie Slovenska. Nevidi konflikt zdujmu, pretoZe in6 je vykondvat'
Zivnostensk0 cinnost'ako podnikatel'a in6 je Zivnost na opatrovatel'sk0 dinnost'v Rak0sku.
Kon5tatoval, 2e konedne sa prihl6sil dlovek, ktorf sa vyznl v z6konoch a s0 veci, odloZen6
v Sufliku ktor6 treba rie5it. P.Stupdkov0 povaZuje za dobrri kandidStku na hlavn6ho
kontrol6ra.

P. Viga5 st.- nemysllsi, 2e p. StupdkovS by mala byt'hlavnou kontrol6rkou obce, vzhl'adom
na to, ako odovzdala obec a 6o po sebe zanechala.

p. Slobodnik - pripomenul 6as po jeho zvolenlza starostu, kedy neostal kamei na kameni,
0daje v pocitadi boli odborne odstr6nen6, nebolo moZn6 ich obnovit, zanechala dlh vo vii5ke
70OOO0 Sk a manko vo vf5ke 160000 Sk. Hrozila nriten6 sprdva. Na p.Stupdkovri bolo
podan6 trestn6 ozndmenie, ale kedZe vy5etrovanie trvalo dlho stiahol ozndmenie.

p. Sedliadik - v5eobecne kon5tatoval,2e nie je moZn6 stiahnut' trestn6 ozndmenie,
v pripade podania prokur5tor kond. Z1roveh prehl6sil, 2e nemA vedomost'o zanechanfch
dlhoch, o ktorych hovoril p. Slobodnik. Plne podporuje kandidatrlru p.Stup6kovej.

p. Slobodnik - doplnil svoj prispevok - pokial'ide o trestn6 ozn6menie, prebiehalo len
vy5etrovanie pollciou , trvalo to 3 a pol roka a naozal mu bolo I'tito rodiny Stup6kovej, nebolo
to podan6 na prokurat0ru, pretoZe stiahol trestn6 ozndmenie, Okrem toho v sprSve
z vykonanej kontroly NKU bolo kon5tatovan6 ,2e do5lo poru5eniu v 11 kontrolovanfch
oblastiach. A konedne v5etko je v spisoch uloZenfch na obecnom 0rade.

p. Viga5ova - potvrdlla tvrdenie p. Slobodnika. Ze bolo vymazand z poditada v5etko,
rozhldzanl evidencia pod stolom, neprebehlo ani odovzdanie 0radu, p. Stupdkov6 poloZila
pediatku, kl'[6e, ni6 neodovzdala.

p. Slobodmik - je jasn6, Ze p. Sedliadik je kamardt a preto ju doporuduje. Po jeho n6stupe
do funkcie starostu obec nemala kontrol6ra pol roka a myslf si, Ze kontrolu m6Zu zatial'
vykon6vat' poslanci.



p.slaukov6 - je pravdou,2e p. Stup6kov6 zanechala dlhy ( neuhraden6 odvody do
poist'ovni, neuhraden6 fakt0ry za odvoz odpadu, za telef6ny, el.energiu a pod.). Aby obec
mohla d'alej fungovat'musel sa zobrat'bankovf [ver, ktorf stdle spl6ca. Okrem toho
p. Stupdkov6 md nedoplatky vo vf5ke 1574€ na daniach z nehnutel'nosti, na poplatkoch
zaKO, dafiza psov. UZ bol podanli ndvrh na vym6hanie.

p.Rys - osobne nem6 nid proti p. StupSlkovej. Navrhuje dve atternativy - bud'odloZit'vol'by
a overit' si nejasnosti alebo uskutodnit' vol'by na zAklade predloZenifch podkladov kandid6tky.

p Viga5 - nie je za to, aby p. Stupdkovd bola kontrol6rkou.

p.Vajcik- treba zv62it' di boli dodrZan6 vSetky podmienky, navrhuje odlo2it' vol'by, ale ak je
pravdou , Ze neplatidane, to menisitu6ciu.

p.Bez6k - v5etci obdania musia platit'dane. Neobstoji hl'adanie si primitlvnych vfhovoriek .

p. t-upt6k - treba zvAZit', aby sa neopakovala situ6cia ako pri poslednfch vol'bdch.

p. Sedliadik -plati sa pauS5l prdvnemu zdstupcovi, mali sa preskrimat'v5etky podklady.
Navrhuje uskutodnit' vol'by verejnym hlasovanim.

Starostka dala hlasovat', za sp6sob hlasovania pri vol'be hlavneho kontrol6ra. Bol
predloZenf n6vrh, aby sa hlasovalo verejne.

Hlasovanie:
Za . Jdn Rfs, lvan Sedliadik, Ladislav Vajcik
Proti : Andrej Lupt6k, Milan VigaS ZdrZal sa : 0

Starostka dala hlasovat'o kandidatrire p. Stup5kovej na funkciu hlavn6ho kontrol6ra .

Hlasovanie :

Za'.lvan Sedlia6ik
Proti : Andrej [uptdk, J6n R1is, Ladislav Vajcik, Milan Viga5

Hlavnyi kontrol6r zvoleni nebol a preto starostka predloZila n6vrh na opdtovn6 vyhl6senie
vol'by hlavn6ho kontrol6ra na 29.6.2015 o 17,00 hod.

Hlasovanie:
Za : Andrej [upt6k, Jdn Ryis, lvan Sedlia6ik, Ladislav Vajcfk, Milan Viga5
Proti :0 ZdrZal sa:0

K bodu 6/:

Starostka informovala o tom, Ze sa bud0 mal'ovat'diary pre parkovanie 6ut, budri dodan6
dopravn6 znadky s osadenlm v cenovej ponuke 855,58,€ .

p.l-uptdk-cena je dobr5, predchddzajrice ponuky boli vySSie a to len za dodanie dopravnfch
znadiek bez mont6Ze.

p. Longauerov6 - l'udia syp0 tr6vu do kontajnerov, bolo by treba vyhradit'nejak6 miesto
na kompostovanie.

p.Bez6k - obec musl vytvorit' podmienky na kompostovanie. Rie5enie je, aby si kompostoval
kaidy individu6lne, alebo v obci vytvorit'spolodn6 kompostovisko

p.Lucinkiewicz - kompostovisko je pri cintorlne , Ien ho treba upravit'a upozornit'obyvatel'ov,

p. Slaukov5 - navrhuje listom ozn6mit'vSetkyim majitel'om nehnutel'nosti o existujricom
kompostovisku pri cintor[ne.
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p Rys - treba zmapovat', kol'ko l'udi samo kompostuje, aby sa dodrZal z6kon a vyuZivat'

existuj (ce kom postovistko

p. Slobodnik - mal otdzku, di by nemohlo svietit'svetlo po6as vikendov dlh5ie.

p. Vajclk - upozornil, aby v pripade poZiciavania thomasa bola vykonAvan1 kontrola ako sa

vyuZiva nakladad, aby sa nestalo to,2e v zime sa nebude dat' pouZlvat'. Asi by bolo dobr6

zvAZit',6i sa bude thomas v6bec poZi6iavat',

p. l-upt6k - urobil zApis afotodokument6ciu o znicenej komunik6cii pri dome, ktorri sp6sobil
p. ChorvSth. T0to skutodnost' treba konzultovat'so stavebnym fradom.

Dalej inform oval,2e p. German m6 okolo domu vel'a vecl pozakrfvanfch, Spatlto a treba ho

vyzvat', aby tam urobil poriadok.

p.Sedliadik - spiital sa 6i sa uZ navrhlo rie5enie pouZlvanie thomasa p.Chorv6thom, ide

o majetok obce,

Starostka - ako uZ predtfm informovala, po konzultdcii s prdvnikom, pretoZe nebola
uzavretA pisomn6 zmluva o pren6jme thomasa a stanoven6 podmienky je t6to vec
v podstate nerieSitel'n6.

p. Lucinkiewicz - Spftal sa, 6o robithomas u p.Grekda, stdle ide, kto to kontroluje.

p.Viga5 - poznamenal,2e na t'aZk| pr6ce by sa stroj nemal v$bec pouZfvat'.

K bodu 7/:
Predieda ndvrhovej komisie p. Milan Viga5 predital n6vrh na uznesenie z 5. verej-
n6ho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva. Hlasovanie bolo vykonan6 po prerokovani
jednotlivlich bodov.

K bodu 8/:
Starostka po vycerpani v5etkfch bodov programu 5.verejn6 zastupitel'stvo ukondila.
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